

2017 年贵州省专升本招生统一招生考试大学英语试卷

考生作答时,将答案答在答题卡上,在本试卷上答题无效。考试结束后, 将本试卷和答题卡一并交回。

注意事项:

- 1、答题前,考生务必将自己的姓名、准考证号填写在答题卡上,认真核对条形码上的姓名、准考证号,并将条形码粘贴在答题卡的指定位置上。
- 2、选择题部分必须使用 2B 铅笔填涂,如需改动,用橡皮擦干净之后, 再选

涂其他答案标号;非选择题部分必须使用 0.5 毫米的黑字签字笔书写 , 字体工整、笔记清楚。

- 3、请按照题号顺序在各个题目的答题区域内作答,超出答题区域书写的答案无效;在草稿纸、试题卷上答题无效。
- 4、保持卷面清洁,不要折叠、不要弄破,禁用涂改液、涂改胶条。

第 I 卷 选择题

Part I Vocabulary and Structure(共 45 分)



Direction: There are 45 incomplete statements here. You are required to complete each statement by choosing the appropriate answer from the 4 choices marked A, B, C, and D.

(每小题 1 分, 共 45 分)

1. Must we clean the room now?

----No, you____

A. Mustn' t

B. can't

C. needn't

D. don't

2. I______in the countryside. Now I' ve been in this city for over twenty years.

A. used to live

B. used to living



	C. was used to live
	D. was used to living
	to living
	3. We will go to New YorkairOctober.
	A. on, in
	B. by, in
	C.in, on
10. Coll	D. on ,on
	4. I can getin my part of the conversation.
	A. involved
	B. involve
	C. involving
	D. to involve
	D. to involve



	5.My problems are very similaryours.	
	A. about	
	B. at	
	C. in	
	D.to	
	6.She is not satisfiedthe present salary and working	
	conditions.	
-OM	A. for	
10.	B. with	
	C.by D.to	
	D.to	
	7. We were very happy at the newshe had been	
	elected the bestemployee.	
	A. what	
	A. what	



В.	which	

C. that

D. whether

8. He spoke so quickly that I didn' t_____what he said.

A. catch

B. miss

C. listen

D. receive

9. The picture reminds me______the time we spent together when we were young.

A. in

B. of

C. for



	D.to		
	10. I don' t thinkmemory work.possible to master a		
	foreign language without much		
	A.it		
	B. that		
	C. this		
	D. those		
2	11. No sooner had the manager finished his		
COIII	talkhe was surrounded by the journalists.		
10.	A. then		
	A. then B. than		
	C. when		
	D. as		



	12. The company did not decidethe new product in	
	the local newspapers.	
	A. how they will advertise	
	B. how should they advertise	
	C. how do they advertise	
	D. how they would advertise	
	13. Exercise helps them to growand	
COM	A. taller; more strong	
10.	B. tall; stronger	
	C. taller; strong 第 74 页 # 95 页	
	D. taller; strong 第 74 页 共 95 页	
	14you enjoy listening to classic music, you can go to	
	that concert.	
	A. If	



	B. Once C. When	110.	
	D. Though		
	15. The new model of computer	me six hundred	
	dollars.		
	A. took		
	B. cost		
	C. spent		
COM	D. worth	COM	
V.	16. Problems maywhen peo	ople have no knowledge of the	
	law.	+	
	A. arise		
	B. rise		
	C. raise		
	D. arouse		



	17. There was so much noise that the speaker couldn't make
	himself
	A. hearing B. to hear C. heard
	D. being heard
	18. The consultant suggested that hea loan from
	the bank to finance his business.
	A. would apply for
	B. applied for
COM	C. applies for
	D. apply for
	19. Gloria is the girlis eating an apple now.
	A. who
	B. /
	C. whom



	+6	-
1,	- 1 [1]	ıaı

20. Li Ming, together with a room	nmate,	in the
north of the city.	· III)	

A. live

es D. lived 21----- We will go on a trip this Sunday.

A. Congratulations

B. Not bad

C. That sounds wonderful

D. Thank you



	22. The furniture in her room is quite differentin
	yours.
	A. from that
	B. from one
	C. from those
	D. from ones 23. The classroom was almost emptya desk or two.
	23. The classroom was almost emptya desk or two.
b. Colli	A. besides
	B. except for
	C. except D. beside
	D. beside
	24. Linda and John have already arrived, butstudents
	of their class aren't here yet.
	A. the other



	B. the others	' D . Colly	
	C. other		
	D. others		
	25 I felt rather tired after c	limbing the mountain.	
	<u>+10</u> .		
	A. You must stay here		
	B. Go and see a doctor please		
COM	C. You'd better have a rest	Coll	
10.	D. That's nothing		
	26. He was so	that I burst into tears.	
	A. exciting		
	B. excite		
	C. excited		



		٠.
1)	exc	ιτΔς
$\boldsymbol{\omega}$.	$C \wedge C$	

27. She was_____than her sister

A. intelligent B. more intelligent C. intelligenter D. much intelligent

28. Not until he saw the green light____his car.

A. he stared

B. that he stared

C. did he start

D. he has stared

29Could I speak to Mr.Smith, please?

----__

A. Sorry, he isn't in at the moment

B. Of course



	C. I' m sorry. He is busy now. Please call him in a moment
	D. Yes, please.
	30It's very kind of you. Thank you very much.
	A. It's a pleasure
	B.MY pleasure
	C.A pleasure
COM	D. So pleasure
	31. They told the childrenin the street.
	A. to not play
	B. not play
	C. not to play
	D.to play not



	32do you visit your parents?
	once a month.
	A. How long
	B. How soon
	C. How often
	D. How far
	33. David can rush asyour sister.
Tho. Colly	A soon
	B. well
	B. well C. quick
	D. fast
	34. I need to take a nap tomyself
	A relax



	B. move	TIO. COLL	□開設計□ (1)
	C. pull		
	D. push		
	her surprise, sh world.	e found herself in a different	
	A. In		
	B. To		
OM	C. On	COM	
10.	D. For	+10.	
	36. If you are curious	_another language, then just start	
	learning it!		
	A. about		
	B. of		
	C. for		



D.to

	37. "is your nationality, Miss Green?"
	"Australian."
	A. What
	B. Where
	C. Which
	D. Who
COM	38. I am sure David will be able to find the library because he has
6.	a pretty goodof direction.
	A. idea B. feeling
	B. feeling
	C. experience
	C. experience D. sense



	39. My back	_from sitting at the computer all day.	
	A. hurts		
	B. attacks		
	C. aches	COM	
	D. pains		
	40. Have you had any_	work experience or is this	
	kind of work new to yo	ou?	
Off	A. early	coll	
	B. old	10.	
	C. previous		
	D. original		
	41. If you pay cash for	this computer, we will give you a	
	5%?		
	A. discount		
	A. discount		



	B. sale	381	
	C. cost D. price		
	D. price		
	42. I can'tthe meaning of the poem because too vague.	eit's	
	A. work out		
	B. stick with C. take after		
OM	D. break out		
<i>\D</i> .	43. Mr.Green went to Shanghai on business last week,	?	
	A. isn' the B. didn' the		
	B. didn' the		
	C. doesn' the		
	D. hasn' the		



	44.Doctors cannot find a cure for the illness until they have
	identified the
	A. cause
	B. disease
	C. symptom
	D. effect
	45. Anna was reading a piece of science fiction,
	completelyto the outside world.
COM	A. being lost
	B. losing
	B. losing C. having lost
	D. lost
	Part II Reading Comprehension(共 20 分)



Directions: This is to test your reading ability. You will find 2 tasks for you to read and choose the best answer.

Task 1(每小题 2 分, 共 10 分)(科技类)

An e-book, also known as an electronic book, is an electronic version of a print book that you can download and read. What you need in order to read an e-book is an e-book reader, which is a kind of free software used by your computer. Make sure you have the proper reader before you download your e-book from the Internet. The software allows you to turn the words on the screen into a proper size you like. It also helps you turn pages and change your choice of viewing. E-books are a fun alternative to regular books. You can download them to any computer, including your portable computer so you can take them with you when you travel, and create your own library of hundreds of titles. Best of all, when you order an e-book, there is no waiting and no shipping or handing charges, the amount of time it takes to download your e-book depends on the speed of your connection and size of your book.

电子书,也叫电子图书,是一本你可以下载和阅读的印刷书的电子版。要阅读电子书,你需要的是电子书阅读器,这是一种计算机使用的免费



软件。在你从网上下载电子书之前,一定要有合适的阅读者。这个软件允许你把屏幕上的单词变成合适的大小。你喜欢。它还可以帮助您翻页并更改查看的选择。电子书是一种有趣的替代普通书籍的方法。您可以将它们下载到任何计算机,包括您的便携式计算机,以便您当你旅行的时候,你可以随身带着它们,并创建你自己的数百种书库。最重要的是,当你订购一本电子书时,没有等待,也没有运费或手续费。下载电子书所需的时间取决于连接的速度和书的大小。

46. From	this passage,	we	know	that	an
e-book					

A. can be read by any reader who has a computer

B. should be read with the help of a special kind of software

C. is a print form of a book often found in libraries

D. can be downloaded by turning on the computer

47. An e-book reader is useful for_____.

A. turning print book into electronic version

B. reading an e-book in an portable computer



- C. downloading an e-book from the Internet
- D. finding fun alternatives to an e-book
- 48. From this passage, we can learn that________.
- A. reading an e-book is troublesome
- B. the ordered e-books have to be shipped to you
- C. you can order an e-book from the e-book reader
- D. travelers can read an e-book on a portable computer
- 49. Which of the following statements is TURE?
- A. An e-book can be downloaded from the Internet.
- B. The size of the words in an e-book cannot be changed.
- C. An e-book is ordered in the same way as a print book.
- D. One has to pay some money to get an E-book Reader.



50. Which of the following would be the best title of the passage?

- A. Choices of E-books
- B. Advantages of E-books
- C. Introduction to E-books
- D. Importance of E-books

Task 2(每小题 2 分, 共 10 分) (电子产品)

Apple Inc. is an American multination corporation that designs and markets consumer electronics, computer software and personal computers. The company's best known hardware products include the Mac lines of computers, the iPod, the iPhone and the iPad. As of August 2010, the company operates 301 retail stores in ten countries, and an online store where hardware and software products are sold. As of May 2010, Apple is one of the largest companies in the world and the most valuable technology company in the world, having surpassed Microsoft.



苹果公司是一家设计和销售消费类电子产品、计算机软件和个人电脑的美国跨国企业。该公司最知名的硬件产品包括 Macli 其他的电脑 ,iPod , iPhone 和 iPad。截至 2010 年 8 月 ,该公司在 10 个国家经营 301 家零售店 ,并在一家在线商店销售硬件和软件产品。如 2010 年 5 月 , 苹果是世界上最大的公司之一 , 也是世界上最有价值的科技公司 , 超过了微软。

Established on April 1, 1976 in Cupertino, California, and incorporated on January 3, 1977, the company was previously named Apple Computer, Inc. for its first 30 years, but removed the word "Computer" on January 9,2007, to reflect the company's ongoing expansion into the consumer electronics market in addition to its traditional focus on personal computers.

该公司成立于 1976 年 4 月 1 日,位于加州库比蒂诺,1977 年 1 月 3 日成立,此前被命名为苹果电脑公司(Apple Computer, Inc.)。前 30 年,但在 2007年1月9日删除了"计算机"一词,以反映该公司除了传统的个人电脑业务外,公司还在不断向消费电子市场扩张。

Apple has established a unique reputation in the consumer electronics industry. Fortune magazine named Apple the most admired company in the United States in 2008, and in the , in the



2008,2009, an 2010. The company has also received widespread criticism for its contrary, labor, environmental an business practices.

苹果在消费类电子产品行业建立了独特的声誉。"财富"杂志在 2008 年将苹果评为美国最受敬仰的公司,而在 2008 年,2009 年,苹果被评为 20 名。10。该公司也因其相反、劳动、环境和商业惯例而受到广泛批评。

A. computer software

B. personal computers

C. consumer electronics

D. home appliances

52. You can buy Apple products_____.

A. both at its retail stores and at its online store

B. only at its retail stores



- C. at any store
- D. only at its online store
- 53. Apple has surpassed Microsoft as _____by May 2010.
- A. the largest company in the world
- B. the most valuable technology company in the world
- C. the most advanced company in the company
- D. the most profitable company in the world
- 54. The word "Computer" was removed from the company's name_____.
- A. on April 1, 1976
- B. on January 3, 1977
- C. on January 9, 2007
- D.in August 2010



- 55. Apple has received criticism for its
- A. environmental practices
- B. contractors' labor
- C. business practices
- D. all of the above

Part III Practical Reading (共 30 分)

Task 1(每空 1 分, 共 10 分)

Direction: After reading the following list of terms, you are required to write the equivalent on the blanket.

sample order

bill of exchange

letter of credit

export license



insurance policy

saving plan

balanced budget

capital market

cash management

financial statement

56.样品订单_____

57.出口许可证_____

58.汇票_____

59.储蓄计划_____

60.保险单_____

61.现金管理_____

62.收支平衡预算_____



64.财务报表_____

65.资本市场_____

Task 2(每空 2 分, 共 10 分)

Direction: The following is a selection from an advertisement.

After reading it, you should complete the information by filling in the banks marked 66 to 77(in no more than 3 words) in the table below.

Half Price Tickets

to Dreamworld

That's right. We've managed to secure half price tickets to Dream World!

Join us on the 20th of February to get for the crazy cheap price of \$39!

We' II be meeting at South Bank Railway Station at 8: 30 am to catch the 9:01 am Varsity Lakes Express. We' II then catch the



connecting bus which should get us to Dream World just as it is opening.(You' Il need to bring money for the train---approximately \$10.)

You can join us at the station, or meet us at Dream World itself just let us know beforehand where you' Il be meeting us.

Please register at the names and phone numbers of the guests that you' Il be bringing.

YOUR GUESTS DO NOT HAVE TO BE STUDENTS!

Call 3138 1895 which will be directed to a mobile on the day.

Half Price Tickets to

Dreamworld

Half price tickets of ¥39 will be provided

on(66)______.

People need to meet at (67)______Railway

Station at8:30am so as catch(68)______Varsity

Lake Express.



Participants need to register at (69)______.

Guests, who do not have to be (70)_____,are welcome.

Task 3(每空 2 分, 共 10 分)

Direction: The following is a travel introduction. After reading it, you are required to complete the answers that follow the questions (No.71 to No.75). You should write your answers in no more than 3 words.

Lying just south of the equator, 160km north of Australia, Papua New Guinea(PNG) is part of a great arc of mountains stretching from Asia, though Indonesia and into the South Pacific.

Visitors will discover a wealth of tropical scenery, from jungle—clad mountains and mighty rivers to the sandy white beaches and the costal and the coastal and island provinces. This diverse land has more than 600 islands and 800 local languages, one of the largest areas of rainforest outside of the Amazon.

The country's perfect rainforest is home to many rare species of birds, butterflies and insects, and there are more than 1,000ha of



land dedicated to national parks. Rugged mountain areas and deep cave systems offer wonderful opportunities for walkers, cavers and climbers, and there is canoeing, kayaking and fishing on the vast river. Papua New Guinea enjoys some of the world's best diving around its warm coastal waters.

•
71. Where does Papua New Guinea lie?
<i>\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\</i>
It lies south of equator, 160km
72. What can visitors discover in PNG?
73. How many islands does PNG have?
islands.
74. What can people find in PNG's rainforest?
C _O
Rare species of and insects.



75. What can people enjoy doing on the vast river in PNG?Canoeing,_____

Part III. Translation-----English into Chinese (共 25 分)

Task 1(每题 3 分,共 15 分)

Direction: Write your translation of following sentences.

76. Volunteers often say that they are able to learn a lot of from the people they help.

志愿者经常说,他们能够从他们帮助的人那里学到很多东西。

77. It's best to avoid going out in the strong midday sun.

最好避免在烈日正午的阳光下外出。

78. I wonder if you have a single room available for tomorrow.

我想知道你明天有没有单人房。

79. Clean air and beautiful countryside are just what you need to help you relax.



清新的空气和美丽的乡村正是你需要帮助你放松的地方。

80. Passengers going to the airport by arranged buses must take the bus at the time and place as shown below.

乘搭安排好的巴士前往机场的乘客,必须按下列时间及地点乘搭巴士。

Task 2 (10 分)

Direction: Write your translation of the short passage. (NO.81)

81. When asked about the biggest problem today, many people say that is the serious energy crisis. They are afraid that the world will soon run out of oil and run short of food .But other people hold optimistic views: they regard it as a natural result of the economic develop and believe it will be only solved with further development in economy and technology.

当被问及今天最大的问题时,许多人说那是严重的能源危机。他们担心世界很快就会耗尽石油并且缺乏食物但也有人持乐观态度,认为这是经济发展的必然结果,相信只有在经济和技术的进一步发展中才能解决。

Part IV Writing(共 30 分)



Task 1 (每空 2 分, 共 10 分)

Direction: Write an e-mail notice according to the information given below:

发件人:greeting@reply.hotmail.com

日期:2017 年 4 月 10 日

收件人: kongqy@hotmail.com

主题: 武晶已经收到来自 hotmial 的祝福

你与 2017 年 4 月 8 日寄给武晶(wujing@online.com)的问候卡已经收到。如果你希望发出另一份问候,可以访问

http://greeting.hotmail.com。你可以在

http://view.greetings.hotmail.com/greet/view/看到你发给武晶的问候。

感谢使用 Hotmail 问候!

Hotmail 问候团队

From: (82)_____



Date: 2017/4/10

To: (83)_____

Subject: Wu Jing has picked up your Hotmail Greeting

The Hotmail Greeting that you sent to Wu

Jing(84)_____on April 10th,2017 has been picked up.

If you' d like to send another greeting, you can do so at

(85)_____

You can view the greeting that you sent to WuJing at

(86)_____

Thanks for using Hotmail Greetings!

The Hotmail Greetings Teanm.

Task 2(每空 4 分 , 共 20 分)



Direction: You are required to complete the notice according to the information given in Chinese.

由学生会组织发起的中国学生和留学生之间的足球国际友谊比赛将于6月15日星期六下午两点半在新建的体育馆(stadium)举行。校足球队是上一届高职院校的亚军,代表中国学生。留学生队来自欧洲、南美洲和非洲的留学生组成。比赛一定是非常精彩又俱观赏性。欢迎球迷们踊跃观战。

Notice

Exciting Football Match! International!

Teams: University Team vs. overseas Students' Team

Time: (87)_____

Place: (88)_____

Sponsor: (89)_____

Last year's second place winner of the university championship challenges the combination of international powers from

Europe,(90)_____



The	game	is	bound	to
1110	garric		DOGIIG	-

be(91)	and enjoyable.

Everybody is welcome to cheer for the players.

No. Coll